
Data przyjęcia protokołu: 15.10.2020 r.

ROP.0002.7.2020

        PROJEKT

PROTOKÓŁ NR XX/20
XX SESJI ZWYCZAJNEJ

RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2018-2023
W DNIU 27 SIERPNIA 2020 R.

Sesja odbyła się w oparciu o art. 15 zzx ust. 1 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych
rozwiązaniach  związanych  z  zapobieganiem,  przeciwdziałaniem  i  zwalczaniem  COVID-19,
innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r.  poz.
374 z  późn. zm.) i  odbyła się z wykorzystaniem środków porozumiewania się  na odległość
(zdalny  tryb  obradowania)  –  system  do  wideokonferencji  Cisco  Webex  Meetings.  Sesji
przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Zielonki Mirosław Golanko. Protokół sporządziła
Beata Przybycień, starszy specjalista. Obrady rozpoczęto o godz. 9:00, a zakończono o godz.
14:42 tego samego dnia.  W obradach uczestniczyli:  wg listy  obecności  (wydruk z  programu
eSesja.pl). W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

1. Otwarcie XX sesji Rady Gminy Zielonki.

Przewodniczący M. Golanko po sprawdzeniu funkcjonalności systemu do wideokonferencji oraz
programu  do  przeprowadzenia  głosowania,  przywitał  wszystkich,  którzy  potwierdzili  swoją
obecność i zalogowali się do systemu, następnie przewodniczący M. Golanko stwierdził kworum
i prawomocność do podejmowania uchwał (zgodnie z wygenerowaną w eSesji listą obecności,
udział w obradach potwierdziło 21 radnych), po czym otworzył XX sesję zwyczajną Rady Gminy
Zielonki kadencji 2018-2023.

2. Ustalenie porządku obrad.

Przewodniczący M. Golanko odczytał proponowany porządek obrad:

3. Przyjęcie protokołów XVIII i XIX sesji.

4. Sprawozdania z prac komisji.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Zielonki w roku szkolnym 2020/2021;

2) zmieniająca  Uchwałę  Nr  XL/53/2018  Rady  Gminy  Zielonki  z dnia  28 czerwca  2018 r.
w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży
- uczniów szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest gmina Zielonki;

3) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych,  wychowawczych i  opiekuńczych oraz
przyznawania  zwolnienia  od  obowiązku  realizacji  zajęć  nauczycielom,  którym  powierzono
stanowiska  kierownicze  w przedszkolach  i szkołach  podstawowych,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki;

4) przyjęcia lokalnego programu pomocy społecznej o nazwie Lokalny Program Osłonowy dla
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osób,  które  przeprowadzą trwałą  zmianę  systemu ogrzewania  opartego na  paliwie  stałym na
system gazowy lub system na paliwo stałe spełniający wymagania ekoprojektu (ecodesign);

5) zmieniająca uchwałę Nr XI/61/2015 Rady Gminy Zielonki z dnia 15 października 2015 r.
w sprawie przyjęcia do realizacji „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej w Gminie Zielonki na lata
2015-2020”;

6) wyrażenia  zgody  na  oddanie  w dzierżawę  na  czas  nieoznaczony  oraz  odstąpienie  od
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej działkę
ewidencyjną nr 209, położoną w miejscowości Bibice;

7) wyrażenia zgody na oddanie  w dzierżawę na czas  nieoznaczony oraz  odstąpienie od obo-
wiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy  dzierżawy  nieruchomości  stanowiącej  działkę
ewidencyjną nr 311, położoną w miejscowości Bibice;

8) udzielenia dotacji  celowych dla Jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy
Zielonki;  

9) zmieniająca  uchwałę  w sprawie  ustanowienia  zasad  przyznawania  diet  przewodniczącym
organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Zielonki;

10) zawarcia  porozumienia  międzygminnego  w  sprawie  współdziałania  gmin  przy  realizacji
zadania polegającego na wyznaczeniu aglomeracji Kraków;

11) zmiany Uchwały nr VII/50/2019 Rady Gminy Zielonki z dnia 25 kwietnia 2019 roku w spra-
wie zaciągnięcia przez Gminę Zielonki kredytu długoterminowego;

12) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2020;  

13) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki.

6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

8. Zamknięcie sesji.

Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do porządku obrad, wobec ich braku zarządził
głosowanie nad jego przyjęciem.
Głosowano w sprawie:
Ustalenie porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny,
Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 
Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Romana Toft
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad 3. Przyjęcie protokołów: XVIII i XIX sesji.

Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu XVIII sesji.

Radny P. Podleśny zakwestionował zapis na str. 4 dot. rejestratorów prędkości, powiedział, że
jego intencja nie została właściwie przedstawiona w protokole.

Przewodniczący M. Golanko stwierdził, że ponieważ nie satysfakcjonuje przedmówcy usunięcie
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słowa „kilkudziesięciu” i kwestionuje szerszy kontekst wypowiedzi, czego nie może na bieżąco
zweryfikować, oczekuje na przedłożenie przez radnego propozycji zapisu, która zostanie zwery-
fikowana z nagraniem i protokół zostanie przyjęty na następnej sesji.

Zwrócił się z prośbą, żeby wcześniej przesyłać do biura rady i do niego informację, jeśli autorzy
mają  uwagi  do  swoich  wypowiedzi,  żeby  można  było  odsłuchać  wypowiedź  i  się  do  niej
ustosunkować.

Protokół XVIII sesji nie został przyjęty.

Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu XIX sesji, wobec ich
braku, zarządził głosowanie nad jego przyjęciem.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu XIX sesji zwyczajnej.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny,
Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 
Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, 
Marta Żylska

Protokół XIX sesji został przyjęty jednogłośnie (protokół otrzymał numer XIX/20).

Ad 4. Sprawozdania z prac komisji.

W tej części sesji przedstawiciele komisji rady gminy przedstawili sprawozdania z prac komisji   
z okresu międzysesyjnego.

1. Przewodniczący Komisji Budżetowej T. Łysek – sprawozdanie z posiedzeń w dn. 8.07, 25.08.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

2.  Przewodniczący  Komisji  Infrastruktury  Liniowej  K.  Gaweł  –  sprawozdanie  z  posiedzeń
w dn. 6.07, 26.08.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

3.  Przewodnicząca Komisji  Kultury,  Sportu  i  Spraw Regulaminowych M. Gadzik-Wójcik  -
sprawozdanie z posiedzeń w dn. 27.07, 25.08.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

4. Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej K. Lepiarczyk - sprawozdanie z po-
siedzeń w dn. 2.07, 25.08, 27.08.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

6. Przewodnicząca Komisji Planowania i Rozwoju M. Listoś - sprawozdanie z posiedzenia w dn.
8.07. Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 24.08.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

7. Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Z. Kot - sprawozdanie z posiedzeń w dn.
10.07, 25.08.
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Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

8. Przewodnicząca R. Toft - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 14.08.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

4. Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów K. Krzyworzeka -
sprawozdanie z posiedzeń w dn. 15.07, 24.08, 27.08.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

Ad 5. Podjęcie uchwał w sprawie:
Rada Gminy Zielonki rozpatrzyła następujące projekty uchwał:

1) uchwała w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Zielonki w roku
szkolnym 2020/2021;

Przewodniczący M.Golanko: pozytywna opinia Komisji Oświaty i Polityki Społecznej – 5 gło-
sów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Dyrektor Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego w Zielonkach A. Soblik omówiła
projekt uchwały.

Nie było pytań, ani uwag do projektu uchwały.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Zielonki w roku szkolnym 2020/2021;. 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny,
Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 
Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Romana Toft
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XX/90/2020).

2)  uchwała  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XL/53/2018  Rady  Gminy  Zielonki  z dnia
28 czerwca 2018 r. w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdol-
nionych  Dzieci  i Młodzieży  -  uczniów  szkół  podstawowych,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki;

Przewodniczący  M.Golanko:  pozytywna  opinia  Komisji  Oświaty  i  Polityki  Społecznej  –  5
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Dyrektor A. Soblik omówiła projekt uchwały i treść autopoprawki.

Nie było pytań, ani uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad autopoprawką.
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Głosowano w sprawie:
autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XL/53/2018 Rady Gminy 
Zielonki z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edu-
kacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży - uczniów szkół podstawowych, dla których organem 
prowadzącym jest gmina Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny,
Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 
Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, 
Marta Żylska
Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką
Głosowano w sprawie:
zmiany Uchwałę Nr XL/53/2018 Rady Gminy Zielonki z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie 
przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży - uczniów
szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest gmina Zielonki wraz z autopop-
rawką.
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny,
Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 
Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Romana Toft
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XX/91/2020).

3) uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru
obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowaw-
czych i  opiekuńczych oraz przyznawania zwolnienia od obowiązku realizacji zajęć nauczy-
cielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w przedszkolach i szkołach podstawo-
wych, dla których organem prowadzącym jest gmina Zielonki;

Przewodniczący  M.Golanko:  pozytywna  opinia  Komisji  Oświaty  i  Polityki  Społecznej  –  5
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Dyrektor A. Soblik omówiła projekt uchwały.

Radny P. Calik zapytał, czy chodzi o powołanie na funkcję wicedyrektora w Szkole Podstawowej
w  Woli  Zachariaszowskiej,  drugie  pytanie  dotyczyło  organu,  który  mianuje  lub  powołuje
wicedyrektora w szkole.

Dyrektor A. Soblik powiedziała, że dyrektor szkoły powołuje nauczyciela na funkcję wicedyrek-
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tora po pozytywnym zaopiniowaniu kandydatury przez organ prowadzący szkołę.

Radny  K.  Lepiarczyk zapytał,  czy  byli  inni  kandydaci  na  stanowisko  wicedyrektora,  którzy
spełniali wymogi bycia dyrektorem.

Wójt powiedział, że jako organ prowadzący nie ingeruje w politykę kadrową dyrektora szkoły,
który nie ma obowiązku organizowania konkursu na stanowisko wicedyrektora. Projekt uchwały
określa grupę osób, które zajmują się dziećmi sześcioletnimi tzw. zerówkami, formalnie rzecz
biorąc nauczycieli, którzy byli pozbawieni możliwości ubiegania się o stanowisko wicedyrektora
szkoły. Projekt uchwały rozszerza tę możliwość, właściwie wypełnia lukę.

Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik zapytała, czy każdy nauczyciel przedszkolny wypełnia-
jący pensum godzinowe  mógłby tym sposobem zostać wicedyrektorem we wszystkich innych
placówkach, jeśli oczywiście byłoby takie zapotrzebowanie.

Wójt potwierdził, dodał, że aktualnie ci nauczyciele nie mają możliwości bycia wicedyrektorami,
projekt uchwały rozszerza tę możliwość.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obo-
wiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych oraz przyz-
nawania zwolnienia od obowiązku realizacji zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska 
kierownicze w przedszkolach i szkołach podstawowych, dla których organem prowadzącym jest 
gmina Zielonki;. 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny,
Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 
Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Romana Toft
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XX/92/2020).

4) uchwała w sprawie przyjęcia lokalnego programu pomocy społecznej o nazwie Lokalny
Program  Osłonowy  dla  osób,  które  przeprowadzą  trwałą  zmianę  systemu  ogrzewania
opartego  na  paliwie  stałym  na  system  gazowy  lub  system  na  paliwo  stałe  spełniający
wymagania ekoprojektu (ecodesign);

Przewodniczący M.Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”, 0 głosów
„przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”,  pozytywna  opinia  Komisji  Oświaty  i  Polityki
Społecznej wraz z autopoprawką - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymu-
jących się”,  pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów wraz
z autopoprawką - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Dyrektor  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Zielonkach  M.  Rajska omówiła  projekt
uchwały oraz treść autopoprawki.
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Radny P. Podleśny poparł inicjatywę wdrożenia przedmiotowego programu, odniósł się do § 7
ust.  3,  zgodnie  z  którym […] zakres  pomocy  i  jej  wysokość  będzie  ustalana indywidualnie,
a zasady jej przyznania i rozliczania zostaną ujęte w formie kontraktu socjalnego,  [...]. Radny
podkreślił,  że  obawia się  kwestii  uznaniowości  urzędnika  co  do ustalania  wysokości  dotacji.
Sugeruje wpisać wprost do programu, że dofinansowanie będzie w wysokości 100 %  inwestycji
dla każdego beneficjenta.

Dyrektor M. Rajska powiedziała, że każde wsparcie finansowe musi być indywidualnie  rozpat-
rywane. Z uwagi na to, że po pierwsze pracownik socjalny będzie dokonywał wywiadu środowis-
kowego rodziny zgodnie z przepisami ustawy o pomocy społecznej, badana będzie sytuacja ro-
dzinna i materialna beneficjentów. Po drugie specjalista z zakresu niskiej emisji i nowych źródeł
ciepła z odpowiednimi uprawnieniami przeprowadzi wywiad techniczny. Określi, czy dana inwe-
stycja jest w ogóle możliwa do zrealizowania oraz w jakim zakresie, czy będzie to wymiana sa-
mego źródła ogrzewania, czy łącznie z wymianą całej instalacji w domu. Informacje te zawarte
będą w formie kontraktu  socjalnego z wymogami i  zadaniami,  które  będą  do zrealizowania.
Dodała, że wysokości dotacji też nie jest w stanie określić, ponieważ uzależnione to będzie od
danej sytuacji tj. wielkości domu, stanu technicznego budynku. Stąd indywidualnie ustalany jest
szczegółowy zakres pomocy – podkreśliła dyrektor.

Radny P. Podleśny przyznał, że każdy beneficjent będzie miał inną kwotę dofinansowania, bo
inny będzie zakres prac, ale podkreślił, że zależy mu na określeniu procentowym dofinansowa-
nia, np. że gmina zwróci 100 % inwestycji albo minimum 80%.

Wójt powiedział, że to są indywidualne sytuacje, dyrektor wyda decyzję administracyjną o wyso-
kości pomocy. Podstawą będzie wywiad, ocena techniczna, analiza możliwości, może okazać się
niezbędne wykonanie przyłącza gazu. Te uwarunkowania determinują decyzję, która wydawana
jest w trybie indywidualnym. W skali całej gminy, wsparciem zostanie objęte kilkanaście rodzin.
Podsumował, że generalnie rzecz biorąc, to będzie przy tym kryterium w 100 %  dofinansowane,
w zależności  od  tego  jaka  jest  sytuacja  techniczna  w danym budynku mieszkalnym.  Będzie
sporządzony kosztorys robót i prac, które będą musiały być wykonane.

Radny  P.  Podleśny zaproponował,  by  zatem  wpisać  do  uchwały  zakres  pomocy  w  100%
inwestycji, dla beneficjentów może to być zachętą. W aktualnym brzmieniu zainteresowani mogą
obawiać się, że będą musieli ze swej strony dołożyć własne środki, których mogą nie posiadać.

Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik zapytała co w sytuacji, kiedy wystąpi konieczność do-
cieplenia budynku, bo nie będzie spełniał norm, żeby zastosować nowe ogrzewanie i uzyskać
dofinansowanie.

Wójt powiedział, że w gminnym programie dofinansowane będą kotły piątej generacji na paliwo
stałe tzw. „ekogroszek” i w tym programie nie jest przewidziana wymiana stolarki, czy dociep-
lenie budynku. Dodał, że zatrudnieni w gminnie ekodoradcy będą pomagać rodzinom objętym
wsparciem przy aplikowaniu do programów rządowych „Czyste powietrze” dystrybuowanych za
pośrednictwem Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w ubiega-
niu się o termomodernizację budynków, gdzie jest możliwość otrzymania wsparcia do 50 tys. zł.
Podkreślił, że program gminny nie powinien dublować działania innych programów.

Zwrócił uwagę, że celem programu jest pomoc rodzinom w wymianie źródła ogrzewania domu,
którego nie są w stanie samodzielnie sfinansować. Dodał, że program powinien być elastyczny
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i umożliwiać zabezpieczenie wkładu własnego przy ubieganiu się o termomodernizację budynku.
Program powinien dawać pakiet możliwości, stąd podejście bardzo indywidualne. Zachęca by
powołać ten pilotażowy program i sprawdzić jakie będzie nim zainteresowanie. Przypomniał, że
program ma na celu zmniejszenie niskiej emisji w gminie Zielonki.

Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik powiedziała, że skoro docieplenie budynku jest finan-
sowane tylko z rządowego programu, przyjęła z aprobatą, że informacja o tym będzie rozpow-
szechniana  przez  gminnych  ekodoradców,  jak  można  skorzystać  z  tego  programu  oraz  jak
wypełnić wniosek do innych instytucji. Następnie odniosła się do uwagi radnego P. Podleśnego,
wychodząc  naprzeciw  oczekiwaniu  przedmówcy  zaproponowała  zastąpić  słowa  „ustalana
indywidualnie” na „ustalana w formie decyzji administracyjnej”. Decyzja zawsze jest indywi-
dualna,  będzie  rozstrzygała  co  do  zakresu  konkretnej  pomocy,  a  efektem tej  decyzji  będzie
umowa w formie kontraktu socjalnego.

Dyrektor M. Rajska powiedziała, że w § 6 ust. 3 jest zapis o pomocy przyznawanej w formie
decyzji.

W dalszej części radni w dyskusji zwracali uwagę, że program jest bardzo potrzebny, podkreślali
że beneficjentami nie są jedynie rodziny objęte wsparciem, ale mieszkańcy całej gminy, gdyż
zmniejszy się niska emisja. Pytali na jaką pomoc rodziny mogą liczyć po zamontowaniu nowych
piecy, by jednak rodziny nie obawiały się, czy będzie ich stać na opłacanie rachunków za gaz.
Z uwagi na fakt, że poprzednio otrzymywali od GOPS-u węgiel, pytali czy pomoc taka będzie
kontynuowana,  bu  ewentualnie  obawy  o  brak  możliwości  jego  zakupu  nie  wpłyną  na  brak
zainteresowania tym programem. Pytali,  na ile można wpisać w program, że wsparcie będzie
wynosiło 100% albo w innej formie, by była jasna i czytelna informacja, że program umożliwia
w całości finansowanie inwestycji.

Dyrektor M. Rajska wyjaśniła, że rodziny nie zostaną pozostawione bez pomocy. Osoby przekra-
czające  kryterium  mają  możliwość  otrzymania  specjalnego  zasiłku  celowego  na  pokrycie
rachunków za opał, energię elektryczną, czy za gaz, podkreśliła, że to jest jedna z podstawowych
pomocy Ośrodka. Dodała, że sytuacja dochodowa tych osób się zmienia na przestrzeni czasu. Są
osoby, które od lat korzystają z pomocy społecznej, ale są rodziny, które się pojawiają sporadycz-
nie, bądź jednorazowo, kiedy pojawia się sytuacja kryzysowa. Sytuacja dochodowa się zmienia,
stąd nie można w kontrakcie socjalnym wpisywać dopłat do rachunków za paliwo stałe.

Wójt ustosunkował się negatywnie do wpisywania do programu zapisu o 100% dofinansowaniu
inwestycji. Wytłumaczył o jaki zakres prac chodzi, liczy, że w jakimś zakresie beneficjent będzie
mógł włożyć swój nakład pracy, choćby malowanie i wówczas nie będzie to już 100% wsparcie.
Uzupełnił, że wsparciem zostanie objęte 16 rodzin i dofinansowanie z budżetu wyniesie 240 tys.
zł. Podkreślił, że wprowadzanie dodatkowych zapisów, dalsze konsultowanie odsunie w czasie
przyjęcie programu.

Dyrektor M. Rajska powiedziała, że program jest pilotażowy i niewykluczone, że będzie ewalu-
ował w zależności od jego realizacji i w odpowiedzi na zapotrzebowanie społeczne.

Radni w ostateczności wycofali się z przedkładanych propozycji zmian programu.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad autopoprawką.

Głosowano w sprawie:
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autopoprawka do projektu uchwały w sprawie przyjęcia lokalnego programu pomocy społecznej 
o nazwie Lokalny Program Osłonowy dla osób, które przeprowadzą trwałą zmianę systemu 
ogrzewania opartego na paliwie stałym na system gazowy lub system na paliwo stałe spełniający 
wymagania ekoprojektu (ecodesign)
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny,
Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 
Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Romana Toft
Autopoprawka została przyjęta.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia lokalnego programu pomocy społecznej o nazwie Lokalny Program Osłonowy dla 
osób, które przeprowadzą trwałą zmianę systemu ogrzewania opartego na paliwie stałym na 
system gazowy lub system na paliwo stałe spełniający wymagania ekoprojektu (ecodesign) wraz 
z autopoprawką. 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny,
Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 
Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Romana Toft
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XX/93/2020)

Przewodniczący M. Golanko zarządził 10 min. przerwy.

5) uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XI/61/2015 Rady Gminy Zielonki z dnia 15 paź-
dziernika  2015  r.  w sprawie  przyjęcia  do  realizacji  "Planu  Gospodarki  Niskoemisyjnej
w Gminie Zielonki na lata 2015-2020";

Przewodniczący M.Golanko:  pozytywna opinia  Komisji  Ochrony Środowiska,  Niskiej  Emisji
i Odpadów – 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Kierownik Referatu Niskiej Emisji i Odpadów A. Węgrzyn omówiła projekt uchwały. Dodała, że
Plan  podlegał  zaopiniowaniu  przez  Wojewódzki  Fundusz  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki
Wodnej  i  z uwagi  na wyznaczenie przez Urząd Marszałkowski b.  krótkiego okresu czasu na
złożenie aktualizacji  Planu nie  został  skierowany do konsultacji  w komisjach rady.  W swym
założeniu jest kontynuacją  programu uchwalonego w roku 2015.

Radny T. Łysek zapytał o poziom tlenku siarki i tlenku azotu, tych najbardziej szkodliwych dla
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ludzkiego zdrowia w zanieczyszczeniu, jakie generowane jest na dwóch drogach wojewódzkich
przebiegających przez gminę Zielonki.

Kierownik  A. Węgrzyn powiedziała, że do opracowania dokumentu pozyskiwane były od róż-
nych instytucji dane za rok 2018, szczegółowe parametry są dostępne w firmie DoEko i do nich
musi się zwrócić, by udzielić odpowiedzi radnemu.

Wójt powiedział, że gmina ubiega się o kwotę 1.725.000,00 zł na wymianę ponad 200 pieców
tzw.  „kopciuchów” i  aktualizacja  Planu jest  wymogiem formalnym by można było  podpisać
umowę     z marszałkiem. W tej edycji dofinansowanie do wymiany pieca wynosi 7 tys. zł.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały Nr XI/61/2015 Rady Gminy Zielonki z dnia 15 października 2015 r. w sprawie 
przyjęcia do realizacji "Planu Gospodarki Niskoemisyjnej w Gminie Zielonki na lata 2015-
2020".
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny,
Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 
Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (1) Romana Toft
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XX/94/2020).

6) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 
stanowiącej działkę ewidencyjną nr 209, położoną w miejscowości Bibice;

Przewodniczący M.Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej – 5 głosów „za”, 0 głosów
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, pozytywna opinia Komisji Planowania i Rozwoju – 2
głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”.

Wójt omówił projekt uchwały i propozycję zmiany w treści uzasadnienia w ślad za ustaleniami
na komisji rady.

Radna R. Kosno zwróciła się z prośbą o załączanie mapki z lokalizacją działki przeznaczoną do
dzierżawy.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej działkę 
ewidencyjną nr 209, położoną w miejscowości Bibice;. 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
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ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia
Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz 
- Kwasek, Aneta Szablowska, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Marzena Gadzik - Wójcik
NIEOBECNI (1) Romana Toft
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XX/95/2020).

7) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości
stanowiącej działkę ewidencyjną nr 311, położoną w miejscowości Bibice;

Przewodniczący M.Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej – 5 głosów „za”, 0 głosów
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, pozytywna opinia Komisji Planowania i Rozwoju – 2
głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”.

Wójt omówił projekt uchwały i propozycję zmiany w treści uzasadnienia w ślad za ustaleniami
na komisji rady.

Radny P. Podleśny zapytał, czy działka jest dzierżawiona za odpłatnością.

Kierownik Referatu Geodezji,  Rolnictwa i Gospodarki Gruntami  B. Kudaszewicz-Wal powie-
działa, że dzierżawa jest odpłatna, wszystkie tereny rolnicze mają czynsz ustalony w wysokości
symbolicznej tj. 1 zł za ar w skali roku.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej działkę 
ewidencyjną nr 311, położoną w miejscowości Bibice;. 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (18) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard 
Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, 
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, 
Aneta Szablowska, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Marzena Gadzik - Wójcik, Renata Kosno
NIEOBECNI (1) Romana Toft
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XX/96/2020).

8) uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowych dla Jednostek Ochotniczych Straży Po-
żarnych z terenu gminy Zielonki;

Przewodniczący M.Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej – 5 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.
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Wójt omówił projekt uchwały.

Nie było pytań, ani uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
udzielenia dotacji celowych dla Jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy 
Zielonki;. 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny,
Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 
Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (1) Romana Toft
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XX/97/2020).

9) uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustanowienia zasad przyznawania diet
przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Zielonki;

Przewodniczący  M.Golanko:  pozytywna  opinia  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Regulami-
nowych – 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Wójt omówił projekt uchwały.

Radna R. Kosno zapytała, czy są aktualnie w sołectwach potrzeby podejmowania uchwał zebrań
wiejskich i  co w sytuacji,  kiedy przez pandemię zebranie nie może być zwołane z uwagi na
bezpieczeństwo mieszkańców. Na przykład przy konieczności nadania nazwy bezimiennej dotąd
ulicy.

Wójt powiedział,  że  w  czasie  pandemii  nie  zobowiązuje  sołtysów do  organizowania  zebrań
wiejskich nawet w sytuacji,  gdy istnieje konieczność podjąć uchwałę,  zostawia to do decyzji
społeczności lokalnej. Respektuje decyzję sołtysa popartą opinią rady sołeckiej.  W przypadku
nadawania nazw ulic, uchwała zebrania wiejskiego jest tylko wnioskowaniem, uchwałę w tym
zakresie  podejmuje  rada  gminy.  Są  indywidualne  przypadki,  które  można  przychylniej
respektować.  Podkreślił,  że  sytuacja  jest  nadzwyczajna,  trudna  w  wielu  aspektach,  literalnie
należałoby zmienić statut sołectw.

Przewodniczący M. Golanko powiedział, że zgodnie z orzecznictwem organów nadzoru, zmiana 
statutu nie może być uchwalana w trakcie zdalnie prowadzonej sesji.

Wójt uzupełnił, że z punktu widzenia projektu budżetu gminy i funkcjonowania sołectw nic się
nie stanie, jeśli w tej pandemicznej sytuacji nie odbędą się dwa zebrania wiejskie. Intencyjnie
przyjmuje decyzję sołtysa popartą opinią rady sołeckiej.

Radna R. Kosno zapytała o kwestię uchwalania budżetu sołectwa.

Wójt powiedział,  że  sołtys  ma  kontakt  mailowy,  sms-owy z  mieszkańcami,  może  wywiesić
projekt budżetu na stronie sołectwa, czy FB i go upowszechnić, a następnie zebrać opinie. Jeśli
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pojawią się jakieś wnioski to sołtys skoryguje plan budżetu. Ostatecznie rada gminy uchwala
budżet. Jeśli sołtysi uzyskają informacje w ramach konsultacji społecznych w ramach swoich
możliwości, to będzie to dodatkowe wsparcie decyzji. 

Radny  T.  Łysek podkreślił,  że  skutecznie  w  reżimie  sanitarnym  zebrać  kworum  zebrania
wiejskiego zrobić się nie da. Kolejną sprawą jest wystandaryzowanie działań w całej gminie, aby
sołtysi mogli skutecznie realizować pewne konieczne uchwały, które do tej pory były realizo-
wane jako opinie zebrania wiejskiego.

Dodał,  że  zgodnie  z  procedurą  sołtysi  do  31  sierpnia  składają  projekty  planów  rzeczowo-
finansowych w oparciu o opinię rady sołeckiej, następnie następują konsultacje społeczne, które
przeprowadzają  poprzez  internet,  bądź  inne  formy,  następnie  do  10  grudnia  sołtysi  mają
przedłożyć plany budżetów. Rozumie, że tak procedowany plan rzeczowo-finansowy sołectwa
będzie przez Wójta przyjęty i realizowany. 

Zwrócił dodatkowo uwagę na inne, ważne rzeczy, być może tylko lokalne, w przypadku Bibic to
są służebności po mieniu wiejskim, tak naprawdę gminnym. Podkreślił, że to jest sprawa dosyć
istotna, bo przy zawarciu aktów notarialnych lub innych zmian, nie mają mieszkańcy prawnego
dostępu  do  drogi  publicznej.  Zaapelował  radny,  by  te  kwestie  wystandaryzować  i  pominąć
uchwałę zebrania wiejskiego, bo mieszkańcy nie mogą czekać kolejnego roku na akt notarialny
chociażby przekazania domu swoim dzieciom, czego teraz zrobić nie mogą.

Radny wystąpił z prośbą, by zastanowić się w jaki sposób można to zrealizować tj. bez uchwały 
zebrania wiejskiego, bo tej uzyskać sołtysi nie mogą. 

Wiceprzewodniczący K. Olawski zobowiązał się, że prześle radnym propozycję zmiany statutu
stworzenia  możliwości  głosowania  tzw.  ważnych  spraw  dla  sołectwa,  inną  niż  na  zebraniu
wiejskim.  Przykładowo otwiera  się  zebranie  i  rada  sołecka  przeprowadza  głosowanie  całod-
niowe. Następnie podlicza się głosy i wówczas kończy się zebranie. W takiej formule mogłoby
się wypowiedzieć 300 osób i więcej.  Podkreślił, że będzie to wymagało zmiany w statucie, ale
temat wart jest głębszej analizy.

Wiceprzewodniczący K. Olawski zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały w sprawie ustanowienia zasad przyznawania diet przewodniczącym organów 
wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny,
Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 
Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (1) Romana Toft
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XX/98/2020).

10) uchwała w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego w sprawie współdziałania 
gmin przy realizacji zadania polegającego na wyznaczeniu aglomeracji Kraków;
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Przewodniczący M.Golanko: pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej – 5 głosów „za”,
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Wójt omówił projekt uchwały.

Nie było pytań, ani uwag do projektu uchwały.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
zawarcia porozumienia międzygminnego w sprawie współdziałania gmin przy realizacji zadania 
polegającego na wyznaczeniu aglomeracji Kraków;. 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny,
Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 
Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (1) Romana Toft
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XX/99/2020).

11) uchwała w sprawie zmiany Uchwały nr VII/50/2019 Rady Gminy Zielonki z dnia 25
kwietnia  2019  roku  w  sprawie  zaciągnięcia  przez  Gminę  Zielonki  kredytu  długotermi-
nowego;

Przewodniczący M.Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej – 5 głosów „za”, 0 głosów
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały.

Radna M. Listoś zwróciła się z pytaniem, kiedy będzie można skonsumować formalnie środki
rządowe w kwocie ponad 5 mln zł. 

Skarbnik  A.  Adamczuk powiedziała,  że  został  złożony  wniosek  i  oczekuje  na  dalszą
dokumentację w ślad za tą powinna pojawić się umowa. W założeniu dotacja celowa zostanie
rozliczona w całości w roku bieżącym do końca grudnia. 

R  adna R. Kosno   zapytała, czy gmina jest zabezpieczona na okoliczność nieotrzymania dotacji
w tym roku, czy nadal będzie szansa na ten kredyt długoterminowy i mieć finansowanie w tym
roku.

Skarbnik  A. Adamczuk powiedziała, że zagrożenia co do otrzymania dotacji nie ma, natomiast
umowa z bankiem gwarantuje możliwość przywrócenia transzy.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:
zmiany Uchwały nr VII/50/2019 Rady Gminy Zielonki z dnia 25 kwietnia 2019 roku w sprawie 
zaciągnięcia przez Gminę Zielonki kredytu długoterminowego
Wyniki głosowania
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ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny,
Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 
Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (1) Romana Toft
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XX/100/2020).

12) uchwała zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Zielonki na rok 2020;

Przewodniczący M.Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej – 4 głosy „za”, 0 głosów
„przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”.

Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały.

Radny K. Gaweł zapytał o kwestię brakującej kwoty miliona zł na wywóz i zagospodarowanie
odpadów.

Wójt przypomniał,  że w grudniu 2019 roku były propozycje nowych stawek, ale nie zostały
podniesione, co skutkuje tym, że w stosunku do zakładanego planu nie ma przychodów, a śmieci
jest coraz więcej. Dodał, że we wrześniu br. otwierany będzie przetarg na odbiór i zagospoda-
rowanie odpadów w gminie Zielonki i będzie cały pakiet do rozważenia i dyskusji.

Przewodniczący M. Golanko powiedział, że zgodnie z ustaleniami Komisji Budżetowej wrześ-
niowe posiedzenie w całości poświęcone zostanie systemowi odpadów i jego finansowaniu po
otwarciu ofert z przetargu. Musi iść informacja do mieszkańców, że dopłaty z budżetu są bardzo
duże w tym roku i występuje to kosztem innych inwestycji i przedsięwzięć. 

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:
zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2020;. 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny,
Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 
Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (1) Romana Toft
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XX/101/2020)

13) uchwała zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Zielonki.

Przewodniczący M.Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej – 3 głosy „za”, 0 głosów 
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„przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”.

Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały.

Radny K. Krzyworzeka zapytał o planowaną kwotę na projektowanie suchych zbiorników na
terenie gminy Zielonki, o czym była mowa na ostatnim posiedzeniu Komisji Ochrony Środowis-
ka i Niskiej Emisji.

W  ójt   powiedział, że na dwa zbiorniki w miejscowościach Zielonki i Garlica Murowana planuje
wydatkować kwotę 60 tys. zł. 

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki.
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, 
Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena 
Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Ryszard Krawczyk, Piotr Podleśny, 
Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska
NIEOBECNI (1) Romana Toft
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XX/102/2020).

Ad 6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym od 25 
czerwca 2020 roku do 26 sierpnia 2020 roku.

1) 25 czerwca br. odbyła się XIX Sesja Zwyczajna Rady Gminy Zielonki;

2) 26 czerwca br. zakończył się rok szkolny 2019/2020. Absolwentom, którzy na zakończe-
nie nauki w szkole podstawowej uzyskali najwyższą średnią ocen i wzorowe zachowanie,
przyznane zostały Nagrody Edukacyjne Wójta Gminy Zielonki;

3) 26 czerwca br.  uczestniczyłem w wizji  w terenie,  celem której było ustalenie  zakresu
robót drogowo-odtworzeniowych po robotach kanalizacyjnych na ul. Piaskowej w Gar-
licy Murowanej;

4) 27 czerwca br. przy Urzędzie Gminy Zielonki odbył się targ lokalnych produktów w ra-
mach realizacji projektu „Lokalności - targi produktów lokalnych" współorganizowany
przez LGD Stowarzyszenie  Korona Północnego Krakowa oraz  Centrum Kultury,  Pro-
mocji i Rekreacji w Zielonkach;

5) 29 czerwca br. odbyłem spotkanie z Dyrektorem Państwowego Gospodarstwa Wodnego
Wody  Polskie  Zarząd  Zlewni  w  Krakowie  Panią  Katarzyną  Biegun  i  Kierownikiem
Nadzoru  Wodnego w Krakowie  Panem Robertem Stańko.  Spotkanie  dotyczyło  zanie-
czyszczenia koryt rzek na terenie gminy Zielonki;

6) 29 czerwca br. podczas konferencji prasowej, która odbyła się przed powstającym budyn-
kiem szkolno-przedszkolnym w Przybysławicach, minister infrastruktury Andrzej Adam-
czyk przekazał  dla  Gminy Zielonki  promesę  w wysokości  5.120.078,00 zł  w ramach
Funduszu Inwestycji Samorządowych, utworzonego przez rząd jako tarcza dla samorzą-
dów w związku z epidemią COVID-19. Fundusz to w skali całego kraju 6 mld złotych – 5
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mld zł dla gmin i 1 mld zł dla powiatów – na dopłaty do inwestycji lokalnych. Jest to
druga pod względem wysokości dotacja z Funduszu dla gmin powiatu krakowskiego, po
Skawinie;

7) 30 czerwca br.  odbyła się I sesja warsztatowa w ramach tworzenia Strategii  Rozwoju
Gminy Zielonki 2021-2030;

8) 1 lipca br. uczestniczyłem w spotkaniu z mieszkańcami Dziekanowic. W trakcie spotkania
omówiono problemy z organizacją ruchu drogowego na ul. Kwiatowej, ul. Na Niwę oraz
na nowo budowanej drodze w miejscowości Dziekanowice;

9) 9 lipca br. Wojewoda Małopolski wydał zezwolenie na realizację środkowego – najdłuż-
szego  odcinka  północnej  obwodnicy  Krakowa  wiodącego  przez  Zielonki,  Bibice,
Węgrzce, Bosutów, Dziekanowice i Batowice w gminie Zielonki. Decyzji został nadany
rygor  natychmiastowej  wykonalności,  co  oznacza,  że  inwestor  może od razu  przystę-
pować  do prac.  Dnia  10  lipca  br.  symbolicznym wbiciem łopaty  rozpoczęto budowę.
Gminę Zielonki przy wbijaniu łopaty reprezentowali gminę przewodniczący Rady Gminy
Zielonki Mirosław Golanko oraz wicewójt Arnold Kuźniarski;

10) 9 lipca br. odbyła się II sesja warsztatowa w ramach tworzenia Strategii Rozwoju Gminy
Zielonki 2021-2030;

11) 10 lipca br. odbyłem telekonferencję z projektantem Panem Mikołajem Olbrych, który
przedstawił  ofertę  na  koncepcję  zbiorników  przeciwpowodziowych  na  terenie  gminy
Zielonki;

12) 14 lipca br. w wyniku postępowania przetargowego na „Przebudowę II dróg w gminie
Zielonki" podpisano dwie umowy z firmą PRODiM Oskar Niezabitowski z Krakowa na: -
Wykonanie nawierzchni asfaltowej na ul. Dziekanowickiej w Bosutowie za kwotę 113.
937,15 zł. Zadanie jest z dofinansowaniem 50% z budżetu Województwa Małopolskiego
na modernizację dróg do pól (ustalono z wykonawcą wydłużenie zakresu o ul. Turystyczną
w  Dziekanowicach  –  wartość  dodatkowych  prac  szacowana  jest  na  130  tys.  zł).  -
Wykonanie  nawierzchni  asfaltowej  oraz  remont  chodnika  na głównej  drodze  Osiedla
Wojskowego za kwotę 163.085,70 zł. Obydwie inwestycje są w trakcie realizacji;

13) 15 lipca br. odbyło się Posiedzenie Rady Nadzorczej PUK Zielonki sp. z o.o.;

14) 23 lipca br.  w zieloneckiej  remizie został  uroczyście przekazany sprzęt oraz elementy
umundurowania  dla  siedmiu  jednostek  OSP z  terenu  gminy  Zielonki,  które  zostały
dotknięte skutkami powodzi w maju 2019 roku. W przekazaniu uczestniczyli  zastępca
wójta  gminy  Zielonki  Arnold  Kuźniarski,  komendant  gminny  OPS  Jan  Palimąka,
kierowniczka  Referatu  Gospodarki  Komunalnej  Małgorzata  Fordymacka oraz  strażacy
ochotnicy. Całkowita wartość inwestycji to 100.726,59 zł. Projekt był współfinansowany
ze środków Województwa Małopolskiego w kwocie 100.000,00 zł,  a reszta  z  budżetu
gminy Zielonki;

15) 28 lipca br. odbyłem spotkanie z dyrektorem Polskiej Spółki Gazownictwa Panem Wła-
dysławem Ziomek. Dyskutowano na temat uruchomienia projektowania sieci gazowych
na terenie gminy Zielonki w ramach realizowanych przez Gminę Zielonki decyzji ZRID;

16) od 1 do 31 lipca br. trwały warsztaty wakacyjne dla dzieci w hali sportowej w Zielonkach
organizowane przez Centrum Kultury,  Promocji  i  Rekreacji.  Z warsztatów skorzystało
ponad 1000 uczestników;

17) 4 sierpnia br. odbyłem spotkanie z lekarzem rodzinnym z NZOZ w Węgrzcach  Antonim
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Hudzikiem.  Spotkanie  dotyczyło  zmiany  lokalizacji  i  koncepcji  lokali  pod  gabinety
lekarzy  rodzinnych  w  Węgrzcach  oraz  profilaktycznych  szczepień  przeciwko  grypie
dzieci w szkołach;

18) 5 sierpnia br. odbyłem spotkanie z przedstawicielami firmy Centrum Doradztwa Strate-
gicznego w ramach tworzenia Strategii Rozwoju Gminy Zielonki 2021-2030;

19) 7 sierpnia br. odbyłem spotkanie z Wójtem Gminy Iwanowice dr Robertem Lisowskim;

20) 7 sierpnia br. odbyłem spotkanie z Przedstawicielami NZOZ z terenu gminy Zielonki oraz
przewodniczącym Rady Gminy Zielonki Mirosławem Golanko. Dyskutowano na temat
programu szczepień profilaktycznych przeciwko grypie dla mieszkańców gminy Zielonki;

21) 11 sierpnia br. odbyłem spotkanie z radną Romaną Toft i sołtysem Adamem Dąbrowskim
na  temat  budowy  zaplecza  sanitarnego  dla  terenów  sportowo-rekreacyjnych  w  Pęko-
wicach;

22) 13  sierpnia  br.  uczestniczyłem  w  spotkaniu  z  Wicestarostą  Powiatu  Krakowskiego
Arkadiuszem Wrzoszczykiem i radnymi Powiatu Krakowskiego podczas którego dyrektor
Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego Łukasz Wróblewski przedstawił wykonawcę oraz
harmonogram rzeczowo-finansowy inwestycji pn. „Budowa wiaduktu nad torami, łączą-
cego  ul.  Powstańców  w  Krakowie  z  drogą  powiatową  nr 2156K  w  miejscowościach
Batowice i Dziekanowice wraz z przebudową przyległego układu drogowego”. Omówio-
no stan realizacji inwestycji na dzień spotkania;

23) 14  sierpnia br. odbyłem spotkanie z delegacją mieszkańców Zielonek, która przekazała
tradycyjny bukiet zielny i chleb wypieczony z mąki z tegorocznego ziarna przed świętem
przypadającym  15  sierpnia.  W spotkaniu  wziął  udział  przewodniczący  Rady  Gminy
Zielonki Mirosław Golanko;

24) od 18 do 20 sierpnia br. odbyły się Posiedzenia Komisji Egzaminacyjnych dla nauczycieli
ubiegających się o stopień awansu zawodowego nauczyciela mianowanego;

25) 18 sierpnia br. uczestniczyłem w wideokonferencji z Przedstawicielami Stowarzyszenia
Metropolia  Krakowska  dotyczącej  kontraktacji  wniosku  o  wyminę  pieców  na  terenie
Gminy  Zielonki  w  ramach  Program  ZIT  pn.  „Ograniczenie  niskiej  emisji  w  gminie
Zielonki”;

26) 19 sierpnia br. uczestniczyłem w wideokonferencji z Wicestarostą Powiatu Krakowskiego
Arkadiuszem Wrzoszczykiem dotyczącej sytuacji epidemiologicznej w Powiecie Krakow-
skim oraz przygotowań do rozpoczęcia roku szkolnego 2020/2021;

27) 20 sierpnia br. uczestniczyłem w wideokonferencji z przedstawicielami Gmin będących
stronami  porozumień  międzygminnych  zorganizowanej  przez  Zarząd  Transportu  Pub-
licznego  Krakowie.  Omówiono  bieżące  koszty  funkcjonowania  systemu  Komunikacji
Miejskiej w Krakowie w zakresie obsługi Gmin będących sygnatariuszami Porozumień
Międzygminnych oraz planowane zmiany w taryfie biletowej;

28) 20 sierpnia br. udzieliłem wywiadu dla Stowarzyszenia Metropolia Krakowska w ramach
prac nad przygotowaniem Planu Rozwoju Metropolii Krakowskiej do 2030 roku w dzie-
dzinie współpracy pn. Inteligentne zarządzanie;

29) 21 sierpnia został podpisany akt  darowizny od Kółka Rolniczego w Węgrzcach na rzecz
gminy Zielonki działki nr 259/8 o pow. 6,5 ara i wartości 65.000 zł. Dziękuję Pani Zofii
Kot  za  ponad  roczną  współpracę  i  koordynację  działań  dotyczących  tej  darowizny.
Dziękuję również władzom Kółka Rolniczego, a szczególnie Panu Prezesowi Władys-
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ławowi Franczakowi za decyzję o przekazaniu nieruchomości;

30) 23  sierpnia  br.  w  ramach  44.  Międzynarodowych  Targów  Sztuki  Ludowej na  Rynku
Głównym w Krakowie gminę Zielonki reprezentował zespół ludowy FolkLove, dziecięcy
zespół ludowy Czerwone Korale, Jurajska Kapela Folklorystyczna Gminy Zielonki, Koło
Regionalne  „Tradycja”  z  Trojanowic  i  Koło  Przyjaciół  Brzozówki.  Na stoisku gminy
Zielonki  zaprezentowały  się Centrum  Kultury,  Promocji  i  Rekreacji  w Zielonkach,
Galeria Ptaszki Trzy, Kropka Design z Batowic oraz Koło Przyjaciół Brzozówki;

31) 24 sierpnia br. uczestniczyłem w wewnętrznym spotkaniu z dyrektorami szkół i przed-
szkoli z terenu gminy Zielonki. Tematem spotkania była organizacja nowego roku szkol-
nego  2020/2021  w tym przygotowanie  szkół  i  przedszkoli  na  sytuację  spowodowaną
pandemią wirusa SARS-CoV-2 (Covid-19);

32) 24 sierpnia br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Bosutów-Boleń;

33) 25 sierpnia br. uczestniczyłem w telekonferencji posiedzenia Komisji doraźnej SMK ds.
Poprawy Jakości Powietrza;

34) W okresie sprawozdawczym odbyłem kilkanaście spotkań w indywidualnych sprawach
mieszkańców.

Inne:

1. Gmina Zielonki zajęła  7. miejsce w Rankingu Finansowym Samorządu Terytorialnego
w Polsce za rok 2019 wśród 1547 gmin wiejskich. Ranking Finansowy Samorządu  obej-
muje wszystkie jednostki samorządu terytorialnego. Pracując nad nim, naukowcy z Uni-
wersytetu Ekonomicznego w Krakowie przebadali prawie 2.800 gmin, miast i powiatów.

2. Bank Ochrony Środowiska oraz Gmina Zielonki nawiązały współpracę na rzecz poprawy
jakości powietrza. Dzięki niej mieszkańcy podkrakowskiej gminy będą mogli skorzystać
ze specjalnej pożyczki na wymianę starego pieca w domu. Celem współpracy jest wspie-
ranie  mieszkańców  w  wymianie  systemów  ogrzewania  na  ekologiczne,  realizacji
projektów  termomodernizacyjnych  instalacji  odnawialnych  źródeł  energii  oraz  innych
komplementarnych z rządowym programem „Czyste Powietrze”.

3. Przekazano do eksploatacji sieć kanalizacji sanitarnej wybudowanej w miejscowościach:
Bosutów  (Boleń)  ul.  Legionistów,  Garliczka  ul.  Gielniówka  i  ul.  Na  Chochół,
Przybysławice ul. Gielniówka, Owczary ul. Topolowa oraz sieć w miejscowości Zielonki
w drodze wojewódzkiej nr 794 w ul. Szlak Bursztynowy, ul. Na Ogrody, ul. Nad Naram-
ką,  ul.  Na Podskalu,  ul.  Na Winnice,  ul.  Zacisze i  ul.  Trojanowickiej.  Zadania zreali-
zowane zostały w ramach projektu pn. „Gospodarka wodno-ściekowa w Gminie Zielonki
–  IV  etap” przy  współfinansowaniu  przez  Unię  Europejską  ze  środków  Funduszu
Spójności w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko. 

4. Stowarzyszenie Wspierania Rodziny i Społeczności Wiejskiej ZACHARIASZ działające
w ścisłej  współpracy z Centrum Kultury,  Promocji  i  Rekreacji  w Zielonkach uzyskało
dofinansowanie  z  Województwa  Małopolskiego  na  zadanie  publiczne  pod  tytułem
„Renowacja szlaków rowerowych i pieszych w gminie Zielonki” z dziedziny turystyki pn.
„Małopolska Gościnna - II edycja”. 

5. W trzeciej edycji programu  Działaj Lokalnie granty pozyskało 14 projektów, w tym 3
z  gminy  Zielonki:  Fundacji  im.  Marszałka  Marka  Nawary,  OSP Bibice  oraz  Klubu
Sportowego Bibiczanka wraz z grupą nieformalną EKOAktywni. 
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6. W  ramach  Małopolskiej  Olimpiady  Frekwencji 10  gmin  z  Małopolski  o  najwyższej
frekwencji w drugiej turze wyborów na Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej otrzyma od
samorządu województwa bony o wartości 50 tys. zł na wycieczki szkolne dla uczniów ze
szkół  podstawowych.  Wśród  zwycięzców  znalazła  się  gmina  Zielonki  z frekwencją
77,31%.

Podjęto zarządzenia:

1) ZARZĄDZENIE NR 128/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 25 CZERWCA
2020 ROKU w sprawie zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej
Gminy Zielonki na rok 2020, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok
2020,  oraz  zmiany  planu  finansowego  zadań  z  zakresu  administracji  rządowej,  oraz
innych  zadań  zleconych  na  podstawie  odrębnych  ustaw  na  2020  rok,  w  związku  z
Uchwałą Nr XIX/88/2020 Rady Gminy Zielonki z dnia 25 czerwca 2020 roku;

2) ZARZĄDZENIE NR 129/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 26 CZERWCA
2020  ROKU  w  sprawie  przedłużenia  powierzenia  stanowiska  Dyrektora  Przedszkola
Samorządowego w Węgrzcach z siedzibą w Bibicach;

3) ZARZĄDZENIE NR 130/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 26 CZERWCA
2020  ROKU  w  sprawie  zmiany  zarządzenia  nr  112/2020  z  dnia  3  czerwca  2020  r.
dotyczącego  nabycia  przez  Gminę  Zielonki  nieruchomości  położonej  w  obrębie
Pękowice, gmina Zielonki;

4) ZARZĄDZENIE NR 131/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 CZERWCA
2020 ROKU w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2020;

5) ZARZĄDZENIE NR 132/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 CZERWCA
2020 ROKU w sprawie zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej
Gminy Zielonki na rok 2020, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok
2020 oraz zmiany planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej, oraz innych
zadań zleconych na podstawie odrębnych ustaw na 2020 rok, w związku z Zarządzeniem
Nr 131/2020 Wójta Gminy Zielonki z dnia 29 czerwca 2020 roku;

6) ZARZĄDZENIE NR 133/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 CZERWCA
2020 ROKU w sprawie zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej
Gminy  Zielonki  na  rok  2020  w  związku  z  decyzjami  kierowników  jednostek
organizacyjnych Gminy;

7) ZARZĄDZENIE NR 134/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 CZERWCA
2020 ROKU w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

8) ZARZĄDZENIE NR 135/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 CZERWCA
2020 ROKU w sprawie  zmiany zarządzenia  dotyczącego  powołania  Gminnego Biura
Spisowego oraz powołania Zastępcy Gminnego Komisarza Spisowego, Lidera Gminnego
oraz członków biura dla przeprowadzenia Powszechnego Spisu Rolnego w 2020 roku;

9) ZARZĄDZENIE NR 136/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 7 LIPCA 2020
ROKU w sprawie  nabycia  przez  Gminę Zielonki  nieruchomości  położonej  w obrębie
Pękowice, gmina Zielonki;

10) ZARZĄDZENIE NR 137/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 8 LIPCA 2020
ROKU w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2020;
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11) ZARZĄDZENIE NR 138/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 8 LIPCA 2020
ROKU  w  sprawie  zmiany  zarządzenia  dotyczącego  wykonania  uchwały  budżetowej
Gminy Zielonki na rok 2020, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok
2020 oraz zmiany planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych
zadań zleconych na podstawie odrębnych ustaw na 2020 rok, w związku z Zarządzeniem
Nr 137/2020 Wójta Gminy Zielonki z dnia 8 lipca 2020 roku;

12) ZARZĄDZENIE NR 139/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 8 LIPCA 2020
ROKU  w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których
organem prowadzącym jest gmina Zielonki na rok szkolny 2019/2020;

13) ZARZĄDZENIE NR 140/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 8 LIPCA 2020
ROKU  w  sprawie  desygnowania  Przewodniczącego  składu  osobowego  Komisji
Egzaminacyjnej  uprawnionej  do  przeprowadzenia  postępowania  egzaminacyjnego  dla
nauczycieli  placówek oświatowych gminy Zielonki ubiegających się o stopień awansu
zawodowego nauczyciela mianowanego;

14) ZARZĄDZENIE NR 141/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 9 LIPCA 2020
ROKU w sprawie zwrotu rodzicom/opiekunom prawnym kosztów przewozu niepełnos-
prawnego dziecka z miejsca zamieszkania do placówek oświatowych;

15) ZARZĄDZENIE NR 142/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 13 LIPCA 2020
ROKU w sprawie zapewnienia dzieciom i uczniom niepełnosprawnym bezpłatnego tran-
sportu i opieki w czasie przewozu do placówek oświatowych;

16) ZARZĄDZENIE NR 143/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 13 LIPCA 2020
ROKU w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2020;

17) ZARZĄDZENIE NR 144/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 13 LIPCA 2020
ROKU  w  sprawie  zmiany  zarządzenia  dotyczącego  wykonania  uchwały  budżetowej
Gminy Zielonki na rok 2020, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok
2020 oraz zmiany planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych
zadań zleconych na podstawie odrębnych ustaw na 2020 rok, w związku z Zarządzeniem
Nr 143/2020 Wójta Gminy Zielonki z dnia 13 lipca 2020 roku;

18) ZARZĄDZENIE NR 145/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 17 LIPCA 2020
ROKU w sprawie ustalenia zasad kosztów przejazdu środkami komunikacji publicznej
dla dzieci zamieszkałych na terenie Gminy Zielonki do placówek oświatowych;

19) ZARZĄDZENIE NR 146/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 22 LIPCA 2020
ROKU w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2020;

20) ZARZĄDZENIE NR 147/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 22 LIPCA 2020
ROKU  w  sprawie  zmiany  zarządzenia  dotyczącego  wykonania  uchwały  budżetowej
Gminy Zielonki na rok 2020 oraz zmiany planu finansowego zadań z zakresu adminis-
tracji rządowej, oraz innych zadań zleconych na podstawie odrębnych ustaw na 2020 rok,
w związku z Zarządzeniem Nr 146/2020 Wójta  Gminy Zielonki  z dnia 22 lipca 2020
roku;

21) ZARZĄDZENIE NR 148/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 27 LIPCA 2020
ROKU w sprawie  nabycia  przez  Gminę Zielonki  nieruchomości  położonej  w obrębie
Węgrzce, gmina Zielonki;

22)  ZARZĄDZENIE NR 149/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 27 LIPCA 2020
ROKU w sprawie  nabycia  przez  Gminę Zielonki  nieruchomości  położonej  w obrębie
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Bibice, gmina Zielonki;

23) ZARZĄDZENIE NR 150/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 27 LIPCA 2020
ROKU w sprawie  nabycia  przez  Gminę Zielonki  nieruchomości  położonej  w obrębie
Bibice, gmina Zielonki;

24) ZARZĄDZENIE NR 151/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 27 LIPCA 2020
ROKU  w  sprawie  wytycznych  i  założeń  do  projektu  Uchwały  Budżetowej  Gminy
Zielonki na 2021 rok oraz Wieloletniej Prognozy Wieloletniej;

25) ZARZĄDZENIE NR 152/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 LIPCA 2020
ROKU w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej do przeprowadzenia postępowania
egzaminacyjnego dla  nauczycieli  placówek oświatowych gminy Zielonki  ubiegających
się o stopień awansu zawodowego nauczyciela mianowanego w sesji letniej 2020 roku;

26) ZARZĄDZENIE NR 153/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 LIPCA 2020
ROKU w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2020;

27) ZARZĄDZENIE NR 154/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 LIPCA 2020
ROKU  w  sprawie  zmiany  zarządzenia  dotyczącego  wykonania  uchwały  budżetowej
Gminy  Zielonki  na  rok  2020  oraz  zmiany  planu  finansowego  zadań  z  zakresu
administracji rządowej, oraz innych zadań zleconych na podstawie odrębnych ustaw na
2020 rok, w związku z Zarządzeniem Nr 153/2020 Wójta Gminy Zielonki z dnia 31 lipca
2020 roku;

28) ZARZĄDZENIE NR 155/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 LIPCA 2020
ROKU  w  sprawie  zmiany  zarządzenia  dotyczącego  wykonania  uchwały  budżetowej
Gminy Zielonki na rok 2020 w związku z decyzjami kierowników jednostek organiza-
cyjnych Gminy;

29) ZARZĄDZENIE NR 156/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 4 SIERPNIA 2020
ROKU w sprawie ustalenia stawek czynszu w lokalach wchodzących w skład mieszka-
niowego zasobu Gminy Zielonki;

30) ZARZĄDZENIE NR 157/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 5 SIERPNIA 2020
ROKU w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2020;

31) ZARZĄDZENIE NR 158/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 5 SIERPNIA 2020
ROKU  w  sprawie  zmiany  zarządzenia  dotyczącego  wykonania  uchwały  budżetowej
Gminy Zielonki na rok 2020, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok
2020 oraz zmiany planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych
zadań zleconych na podstawie odrębnych ustaw na 2020 rok, w związku z Zarządzeniem
Nr 157/2020 Wójta Gminy Zielonki z dnia 5 sierpnia 2020 roku;

32) ZARZĄDZENIE NR 159/2020  WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 10 SIERPNIA
2020 ROKU w sprawie zmiany Zarządzenie Nr 152/2020 Wójta Gminy Zielonki z dnia
28 lipca 2020 roku w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnych do przeprowadzenia
postępowania egzaminacyjnego dla nauczycieli placówek oświatowych gminy Zielonki
ubiegających się o stopień awansu zawodowego nauczyciela mianowanego w sesji letniej
2020 roku;

33) ZARZĄDZENIE NR 160/2020  WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 10 SIERPNIA
2020  ROKU  w  sprawie  nabycia  przez  Gminę  Zielonki  nieruchomości  położonej
w obrębie Trojanowice, gmina Zielonki;

34) ZARZĄDZENIE NR 161/2020  WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 19 SIERPNIA
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2020 ROKU w sprawie zawarcia umowy nieodpłatnego przeniesienia własności działki
ewidencyjnej obręb Zielonki, na rzecz mienia komunalnego Gminy Zielonki;

35) ZARZĄDZENIE NR 162/2020  WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 19 SIERPNIA
2020  ROKU  w  sprawie  nabycia  przez  Gminę  Zielonki  nieruchomości  położonej
w obrębie Pękowice, gmina Zielonki;

36) ZARZĄDZENIE NR 163/2020  WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 19 SIERPNIA
2020 ROKU w sprawie zawarcia umowy nieodpłatnego przeniesienia prawa własności
działek ewidencyjnych obręb Zielonki, na rzecz mienia komunalnego Gminy Zielonki;

37) ZARZĄDZENIE NR 164/2020  WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 20 SIERPNIA
2020  ROKU  w sprawie  ustalenia  wysokości  kwot  pomocy  materialnej  o  charakterze
socjalnym  dla  uczniów  zamieszkałych  na  terenie  gminy  Zielonki  w  roku  szkolnym
2020/2021

38) ZARZĄDZENIE NR 165/2020  WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 20 SIERPNIA
2020 ROKU w sprawie nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości położonej w obrę-
bie Pękowice, gmina Zielonki.

Pytania Radnych do sprawozdania:

Radny  K.  Gaweł zapytał  o  spotkanie  z  przedstawicielami  Gazowni,  czy  przedstawili  jakieś
oczekiwania,  które  mogą  opóźnić  realizowane  w  gminie  projekty  ZRID.  Drugie  pytanie
dotyczyło spotkania z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego i oczekiwanie zamknię-
cia  Batowic,  które  sparaliżuje  ruch  drogowy,  czy  jest  jakaś  przygotowywana  koncepcja  dla
Dziekanowic. 

Wójt powiedział, że Gazowania sama zawiera umowy z projektantami i je finansuje. Gmina ma
dłuższe  okresy  czasu  na  realizację  zadań.  Mowa  była  o  nowych  zadaniach,  gazownicy  nie
wszystkimi ZRID-ami są zainteresowani,  ale ocenił,  że  nic nie  wpłynie na ich spowolnienie.
Dodał,  że jak wywłaszczany jest  pas drogi to powinien przewidywać media w postaci wody,
kanalizacji, gazu.

Jeśli  chodzi  o  spotkanie z  dyrektorem Zarządu Dróg Powiatu  Krakowskiego,  zasygnalizował
2  dni  temu  pomysł,  do  którego  jednak  negatywnie  się  ustosunkował.  Nie  widzi  bowiem
możliwości skierowania przez Dziekanowice na okres 1,5 roku całego ruchu tranzytowego, który
biegnie od Raciborowic przez Batowice i  transport  publiczny przy stacji  kolejowej przy tzw.
nastawni.  Dodał,  że  w Dziekanowicach  nie  ma  chodników i  bezpiecznego  przejścia.  Umoż-
liwienie wpuszczenia ruchu 14-15 tys. pojazdów przy wąskim wlocie jest w ogóle niemożliwe,
jest tam droga na jeden pojazd, więc będzie to paraliż komunikacyjny. Podsumował, że nie ma
jeszcze żadnych rozstrzygnięć w tym temacie, ustalenia są takie, że obserwowany będzie ruch
drogowy po rozpoczęciu roku szkolnego i odwożeniu dzieci do szkół.

Radny P. Podleśny zwrócił się z prośbą o umieszczenie bardziej szczegółowych informacji na
stronach internetowych szkół w zakresie postępowania i procedur związanych z covid-19.

Wójt powiedział,  że dyrektorzy szkół są odpowiedzialni za bezpieczeństwo w szkole i samo-
dzielnie podejmują decyzje i zarządzenia.

Dyrektor  GZEAS  A. Soblik powiedziała,  że przekaże sugestie  dyrektorom szkół,  dodatkowo
zostaną  umieszczone  informacje  i  wytyczne  Głównego  Inspektora  Sanitarnego  i  Ministra
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Zdrowia na stronie internetowej Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego w Zielon-
kach.

Radna R. Kosno zapytała o  rekomendację mierzenia temperatury uczniom w szkołach, czy mają
się odbywać na wejściu do budynku szkoły. Sugeruje wykonywanie tego przy wchodzeniu do
klas,  by  nie  kumulować  uczniów  w  dużych  grupach.  Druga  kwestia  dotyczyła  wizualizacji
wstępnej  Centrum Medycznego  w  Węgrzcach  i  terminu  do  kiedy  można  składać  uwagi  do
ewentualnych zmian. 

Wójt powiedział, że w zakresie przeciwdziałania covid-19 wszelkie decyzje podejmuje dyrektor
szkoły,  on jest  odpowiedzialny  za  bezpieczeństwo uczniów i  do jego wytycznych muszą  się
stosować dzieci. Jeśli chodzi o Centrum Medyczne to opracowywana koncepcja oparta będzie na
przepisach  i  wymogach  NFZ,  Sanepidu,  Straży  Pożarnej,  co  do  której  możemy  nie  móc
wprowadzać  ewentualnych  zmian.  Założenia  kluczowe  do  projektowania  są  następujące:  na
samej górze w miejscu pogotowia ma się znajdować rehabilitacja, w miejscu gabinetu doktora
A. Hudzika mają mieć miejsce gabinety lekarzy specjalistów, na środkowym piętrze od klatki do
windy  na  całym poziomie  gabinety  ma  mieć  lekarz  rodzinny.  Na parterze  ma  mieć  miejsce
pogotowie  i  poczta.  Dodatkowo to,  co aktualnie  się  w budynku znajduje;  na  drugim piętrze
stomatolog, kosmetyka za pocztą. Podsumował, że jak zostanie przesłana koncepcja to będzie
możliwość spotkać się i porozmawiać na posiedzeniu Komisji Planowania i Rozwoju.

Ad 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Radny P. Podleśny zwrócił się z pytaniem odnośnie urządzania nowego placu zabaw w Gręby-
nicach,  czy  Pan Wójt  planuje  zapoznać  mieszkańców z  planem jego zagospodarowania,  czy
oczekuje  na  ewentualnie  sugestie  ze  strony  przyszłych  jego  użytkowników.  Drugie  pytanie
dotyczyło planu wykonania chodnika na ul. Łąkowej w Korzkwi, czy będzie on zrealizowany
biorąc pod uwagę zauważalny wzrost ruchu drogowego w Korzkwi aut jadących z Giebułtowa.

Wójt powiedział, że rolą sołtysa jest konsultowanie się z mieszkańcami, jeśli są jakieś uwagi, on
jest do ostatecznych rozstrzygnięć. Jeśli chodzi o chodnik nie ma jeszcze w pełni dostępnego
terenu, nie  zostało jeszcze rozstrzygnięte w jakiej formule ma być wykonany.

Radny D. Dragosz zwrócił się z pytaniem o termin realizacji nakładki asfaltowej na ul. Grocho-
walskiego  w Zielonkach. Drugie pytanie dotyczyło ewentualnej wycinki krzewów, które  zas-
łaniają wyjazd na ulicę Krakowskie Przedmieście. 

Wójt powiedział, że na ul. Grochowalskiego  w Zielonkach inwestycja nie jest jeszcze odebrana
od wykonawcy,  ma on zleconą naprawę nawierzchni  drogi.  Krzewy zostały  zaplanowane do
usunięcia. 

Radni  dyskutowali  na  temat  przeznaczenia  zaplanowanego  do wybudowania  budynku na  os.
Łokietka i zagospodarowania terenu wokół niego.

Przewodniczący M. Golanko podsumował, że dyskusja w tym temacie pokazuje, że wymagane
jest szczegółowe przedstawienie informacji w tym zakresie. Podkreślił, że atutem gminy Zielonki
jest permanentne inwestowanie i ma to wydźwięk w wysokich pozycjach gminy w rankingach
jednostek samorządu terytorialnego. Zwrócił się do Pana Wójta o zestawienie na temat inwes-
tycji, by radni mieli szersze spojrzenie jak inwestuje się w poszczególnych sołectwach.

Przewodniczący M.Golanko poinformował, że:
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1) zgodnie z rocznym harmonogramem kolejna sesja planowana jest na dzień 8 października br.;

2) dnia 31 sierpnia br. upływa termin przedłożenia radzie informacji Wójta o przebiegu wykona-
nia budżetu jst za I półrocze 2020 r. wraz z informacją o kształtowaniu się WPF;

2) wpłynęła petycja  Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego o zmianę uchwały  w sprawie odbie-
rania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują miesz-
kańcy;

3) w okresie wakacyjnym powołana została Powiatowa Rada Działalności Pożytku Publicznego,
której przewodniczy dyrektor Biblioteki Publicznej w Zielonkach pan Mariusz Zieliński.

Ad 8. Zamknięcie sesji.

Ze względu na wyczerpanie porządku obrad  przewodniczący M. Golanko podziękował wszys-
tkim za udział  w posiedzeniu,  po czym zamknął  XX sesję  zwyczajną Rady Gminy Zielonki
w kadencji 2018-2023. Na tym protokół zakończono.

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl

Protokolant Przewodniczący obrad

Wykaz załączników:

1) nr 1 - 4 listy obecności;
2) nr 5 podjęte uchwały;
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3) nr 6 imienny wykaz głosowań radnych.
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